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Úvodem: Farnost jako knihovna – každý si bere, co potřebuje – ale neprolínáme se jako funkční celek. 

Může to být jinak? V anketě se vyjádřilo 24 respondentů, díky vám, převládala shoda o vlastní 

aktivitě, zájem o duchovní akce, pro mě zůstávají otázky: co chtějí ostatní? Jsou spokojení? Jsou 

nespokojení? Kolik je nespokojených? Je spokojenost ukazatel života z evangelia?   

JAK TO PROBÍHALO: 

Setkání bylo rozděleno na 2 části. V první části jsme byli rozděleni do 3 skupin, ve kterých jsme měli 

za úkol probrat několik témat ohledně farnosti, a pak výsledek představit ostatním skupinám.  

V druhé části nám pak hosté z Prahy krátce popsali, jak se konkrétně tvoří „vize/plán farnosti“. 

 

CO Z DISKUZE VYPLYNULO: 

Na směřování farnosti je třeba pracovat, zamýšlet se, ptát se sám sebe, co od farnosti chci, co pro mě 

znamená…. Není to úkol pouze pro farní rady, ale pro každého z nás. 

Už teď se na diskusním setkání objevily některé věci ve farnosti, které je možné zlepšit: 

INFORMOVANOST – včasnost a srozumitelnost ohlášek, apod. 

FINANCE  - výnosy sbírek, náklady farnosti, srozumitelný přehled o hospodaření, apod. 

ROZHODOVÁNÍ VE FARNOSTI – chybí zápisy z farních rad, farní rady se neschází pravidelně, nejsou 

dostatečně aktivní? 

NEDOCHÁZÍ K HODNOCENÍ PROBĚHLÝCH AKCÍ A ČINNOSTÍ FARNOSTI, KTERÉ BY MOHLO VÉST KE 

ZLEPŠOVÁNÍ (možné různými formami – mailem, osobním sdělením p. faráři nebo jiné zodpovědné 

osobě, v ohláškách, …). 

ROZDĚLNÍ ODPOVĚDNOSTI ZA RŮZNÉ AKCE NA VÍCE LIDÍ – CHCEME TO? 

 

Kompletní zápis ze setkání je pro zájemce k dispozici 


